

2023학년도 2학기 한양대학교 서울캠퍼스 비자 단체접수(온라인) 안내

안녕하세요. 한양대학교 국제처입니다.

국제처에서는 학생들의 원활한 외국인등록증 및 비자발급을 위하여 **온라인으로** 단체접수를 진행하오니 아래의 일정 및 유의사항을 숙지해주시고 신청이 필요한 재학생들은 해당 기간 내에 반드시 신청을 완료해주시기 바랍니다.

1. 신청기간 안내

1) 체류자격 변경: 8월 7일(월) ~ 8월 14일(월)

※ 자격변경을 신청한 학생은 한양대학교 국제관 218호로 소지 중인 외국인등록증을 8월 7일(월) 10:00 ~ 8월 14일(월) 17:00 (12:00~13:00 제외) 제출
 ※ 외국인등록증 미제출 시 신청은 취소되며 본인이 직접 신청해야 함.

2) 유학비자(D-2)연장: 8월 25일(금) ~ 9월 13일(수)

3) 외국인등록증 신청:

[1 차] 9월 01일(금) ~ 9월 08일(금)

[2 차] 9월 09일(토) ~ 9월 15일(금)

2. 업무별 비용 안내

구분	대상자	비자업무	금액
1	해외에서 유학비자(D-2)를 받아서 입국한 학생	외국인 등록증 발급	4만원
2	어학비자(D-4)에서 유학비자(D-2)로 비자 변경 필요 학생 * D-4 이외의 기타 비자 소지자는 본인 직접 진행	체류자격 변경 및 외국인 등록증 발급	14만원 ^{각1)}
3	학사과정 유학비자(D-2-2)에서 석사과정 유학비자(D-2-3)로 비자를 변경해야 하는 학생	D-2비자 연장	7만원 ^{각2)}
	석사과정 유학비자(D-2-3)에서 박사과정 유학비자(D-2-4)로 비자를 변경해야 하는 학생		
	일반 재학생 중 유학비자(D-2비자)연장이 필요한 학생		
	학업연장재수강 혹은 논문지도일정의 사유로 유학비자(D-2)를 연장해야 하는 학생		

* 환율 및 수수료에 따른 추가 비용 발생할 수 있음

각주1) KGSP 학생의 경우 자격변경 관납료가 면제되므로 전체 수수료인 14만원 선납 후, 추후 10만원 환불 예정

각주2) 비자연장 시 외국인등록증 재발행은 대행 불가. 학생이 직접 출입국사무소 방문 후 관납료 3만원 납부 필요

3. 신청 링크 : <https://www.hirevisa.com/hyu>

- 신청 서류 및 절차는 위의 링크에서 확인 가능합니다.

<유의사항>

1. 모든 접수의 진행 절차는 이메일로 안내가 됩니다. 접수 업체에서 해당 절차를 원활하게 안내할 수 있도록 사용가능한 이메일 주소를 신청 서류 작성 시 기입해주시기 바랍니다.

* QQ메일은 메일 수신에 어려움이 있으니 가급적 기입 자제 필요

2. 신청 서류 및 보완서류 제출 등 절차에 관련된 모든 문의는 아래 Q&A 링크를 통해 문의해주시기 바랍니다. (한국어, 중국어, 영어 상담 가능)

3. Q&A: <https://hirevisa.channel.io/>

2023 Fall Semester HYU Seoul Campus Online Group Visa Application Guide

Hello, this is Office of International Affairs, Hanyang University.

We are currently running an **online** group visa application in order to expedite the issuance of visas and registration cards to international students. Please be aware of the schedule and precautions outlined below and apply within the specified period.

1. Application Period

1) Change of Status: August 7 (Mon) ~ August 14 (Mon)

***Only those who are in Korea are eligible**

<p>※ Students who have applied for a Change of Status must bring their valid Registration Card to #218, International Building, between August 7 (Mon) 10:00 and August 14 (Mon) 17:00 (Except for 12:00~13:00).</p> <p>※ If students do not submit it, their application will be canceled, and they will have to apply on their own.</p>

2) Extension of the Study Visa(D-2): August 25 (Fri) ~ September 13 (Wed)

3) Foreign Resident Registration Card:

[1st Round] September 1 (Fri) ~ September 8 (Fri)

[2nd Round] September 9 (Sat) ~ September 15 (Fri)

2. Fee

Type	Eligibility	Type	Fee
1	Students who entered the country with a Student Visa (D-2) from a foreign country	Registration Card Issuance	KRW 40,000
2	Students who need to change from a Language Visa (D-4) to a Student Visa (D-2) * Other than D-4 visa holders must change their visas on their own.	Changing Status of Stay & Registration Card Issuance	KRW 140,000 Note1)
3	Students who need to change from an Undergraduate Student Visa (D-2-2) to a Master's Student Visa (D-2-3)	Extension of D-2 Visa	KRW 70,000 Note2)

Note1) KGSP students are exempt from paying the application commission fee, so KRW 100,000 will be refunded after paying the total of KRW 140,000 in advance.

Note2) In the event of a visa extension, reissuance of the residence card is not possible. Students must pay a commission fee of KRW 30,000 when visiting the Immigration Office.

Type	Eligibility	Type	Fee
	Students who need to change from a Master's Student Visa (D-2-3) to a Doctoral Student Visa (D-2-4)	Extension of D-2 Visa	KRW 70,000 Note2)
	Enrolled students who require a Student Visa (D-2) extension		
	Students who need to extend their Student Visa (D-2) due to retaking a course or completing a thesis		

* Additional charges may occur due to exchange rates and commission fees.

3. **Application Link** : <https://www.hirevisa.com/hyu>

- The application documents and procedures are available at the link above.

<Notice>

1. **The entire application process will be notified and guided via email.** Please provide a valid email address when completing the application form so that the agency can guide you through the process smoothly.

* Please refrain from providing a QQ email address as many found difficulties on receiving emails.

2. **For any questions about the procedure, such as submitting application documents and supplementary documents, please contact the agency via the Q&A link below (Korean, English, Chinese are available).**

3. Q&A: <https://hirevisa.channel.io/>

2023学年第2学期 汉阳大学 首尔校区 团体签证受理（线上）指南

大家好，这里是汉阳大学国际处。

国际处为方便学生办理外国人入籍证以及签证，将进行线上团体签证受理。请熟知下述日程与注意事项，需要申请的在校生请在相应期间内完成申请。

1. 申请时间指南

1) 滞留资格变更：8月7日(周一) ~ 8月14日(周一) ※只有入境韩国的学生可以申请

※ 申请滞留资格变更的学生需要将外国人登陆证提交到汉阳大学国际馆 218 号。
提交时间：8月7日(周一) 10:00 ~ 8月14日(周一) 17:00 (12:00~13:00 除外)
※ 若未提交外国人登陆证，申请将被取消，需本人自行申请。

2) 延长留学签证 (D-2)：8月25日(周五) ~ 9月13日(周三)

3) 申请外国人登陆证：

【第一批】 9月01日(周五) ~ 9月8日(周五)

【第二批】 9月09日(周六) ~ 9月15日(周五)

2. 业务费用指南

区分	对象	签证业务	金额
1	在海外取得留学签证(D-2)后入境的学生	发行外国人登陆证	4万韩元
2	从语学院签证(D-4)变更为留学签证(D-2)的学生 *持有D-4以外其他签证的学生需自行申请	变更滞留资格， 以及发行外国人登陆证	14万韩元 ^{脚注1)}
3	从本科课程留学签证(D-2-2)变更为 硕士课程留学签证 (D-2-3)的学生	延长D-2签证	7万韩元 ^{脚注2)}
	从硕士课程留学签证(D-2-3) 变更为博士课程留学签证 (D-2-4) 的学生		
	一般在读生中需要延长留学签证(D-2)的学生		
	因学业延长重修或者论文指导等事由需要延长留学签证(D-2)的学生		

* 可能会因汇率及手续费发生追加费用。

3. 申请链接：<https://www.hirevisa.com/hyu>

- 关于申请材料以及申请步骤请参考上述链接。

<注意事项>

1. **所有申请的相关步骤：将通过电子邮件通知。** 为方便受理申请，请在申请材料时，填写可使用的邮箱地址。

脚注1) KGSP学生将被免除资格变更时的官纳费，因此学生需先付14万韩元，处理申请后将退款10万韩元。

脚注2) 签证延期时，重新签发外国人登陆证的业务无法代办。学生需亲自访问出入境事务所办理，同时缴纳3万韩元登陆费。

* QQ邮件的接收可能会有困难，请尽量不要填写

2. 关于申请材料及补充材料提交等步骤的问题，请通过下面的链接进行咨询。

(有韩语、中文、英语服务)

3. Q&A: <https://hirevisa.channel.io/>